
Interpelácia č. 132/2016   
 
10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
Ing. Gore: 
Interpelácia je o ceste I/79. To je cesta, ktorá prechádza cez Ulicu kpt. Nálepku, cez 
Milhostov a už dlhodobo sa rieši obchvat týchto častí uľahčenia alebo odľahčenie dopravy cez 
tieto naše mestské časti. Chcem sa spýtať, či máme nejakú konkrétnu informáciu o tom 
v akom stave je príprava týchto prác, v akom stave je postup ministerstva ako mesto v tomto 
koná.  
 
PhDr. Čižmár: 
Informácie o tom, akým spôsobom bude riešený tento problém zatiaľ nemáme. Táto 
požiadavka aj tieto problémy boli prednesené počas výjazdového zasadania vlády na území 
mesta Trebišov. Príslušné ministerstvo bolo informované nielen zo strany mesta, ale aj 
petíciou zo strany obyvateľov príslušnej časti mesta, na čo im bola zaslaná odpoveď, že táto 
kompetencia a tento problém bude riešený. Vzhľadom na to, že sa momentálne alebo resp. 
v poslednom období agenda príslušného ministerstva menila alebo resp. prechádzala na nové 
kompetentné osoby, vzhľadom na personálne zmeny predpokladám, že dostatočne rýchlo 
alebo dostatočne v skorom období sa bude ministerstvo venovať aj tejto problematike, keďže 
bola zahrnutá aj do opatrení, ktoré vyplývajú z výjazdového rokovania vlády v novembri 
2015.  
 
Ing. Gore: 
Pán primátor pýtam sa to aj preto, lebo zaznamenal som na webovom portáli Hospodárskych 
novín správu o tom, že ministerstvo dopravy presunulo peniaze, ktoré boli vyčlenené alebo 
ktoré boli plánované na práce súvisiace s obchvatom na iné priority ministerstva. Tak, sú to 
rozporuplné informácie, jednak 
 
PhDr. Čižmár: 
Jednak túto informáciu sprostredkovane máme aj my, ale na druhej strane tak, ako to bolo 
prezentované už niekoľkokrát aj na úrovni poslancov národnej rady, ako sme boli 
informovaní, toto nie je zabudnutá téma.  
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


